

LAW TING PONG SECONDARY SCHOOL

2025-26 Secondary 1 Admission Notes on Application for Secondary One Places

The School has joined the Direct Subsidy Scheme since the school year 2008-09. We do not participate in the Secondary School Places Allocation (SSPA) System and admit students on a territory-wide basis.

1. Application Forms

Application forms can be obtained from the School General Office or downloaded [here](#).

2. Application Procedure

Submit the completed application form along with supporting documents to the School General Office in person during office hours (Mon–Fri: 9:00am–5:00pm; Sat: 9:00am–1:00pm). Please note that a non-refundable application fee of HK\$60 is required.

3. Application Schedule

Phase	First Round	Second Round
Application Period	21/10/2024 – 29/11/2024	2/12/2024 – 18/1/2025
Notification of Interview	around one week before the interview	
Interview Day	7/12/2024 (Sat), 14/12/2024 (Sat)	1/3/2025 (Sat)
Announcement of Results (in batches)	From early January 2025 to late February 2025	From early March 2025 to late April 2025

4. Criteria and Weighting for Selection

Criteria	Weighting
Academic results	40%
Achievements in extra-curricular activities and services	30%
Interview performance	30%
Conduct grade: B or above	

5. Interview Arrangements

All applicants will be invited for interviews. Parents will be notified of the interview arrangements via the contact email provided in the application form around one week before the interview day (please check your spam folder if necessary). Additionally, parents can log on to our school website (<http://www.ltpss.edu.hk>) to check the details using the applicant's full English name and application number.

6. Notification of Acceptance

Admission results will be released in several batches via email and on our school website. Parents of successful applicants are required to sign an undertaking and submit the original copy of Primary 6 Student Record Form to the School as a confirmation of the acceptance of a Secondary One place offered by the School and of the agreement to give up any other subsidized Secondary One places.

7. School Fees

Our current annual school fees for S1 are as follows: HKD 23,476 for local students and HKD 99,148 for non-local students. These fees are payable in 10 installments and are subject to revision for the 2025-26 school year, pending approval from the Education Bureau.

8. Scholarship and Fee Remission Schemes

Our school offers admission scholarships to Primary 6 students who excel in academics or multiple intelligences. We also provide fee remission for students in need. Details of these schemes are available [here](#). For further information, please contact the School General Office.

羅定邦中學
2025-26 中一入學
申請中一學位須知

本校自 2008-09 學年起成為政府直接資助計劃的學校，沒有參加中一統一派位，收生不受地域限制。

1. 申請表格

申請表格可於本校校務處索取或按此[連結](#)下載。

2. 申請程序

請在辦公時間內（週一至週五：上午 9:00 至下午 5:00；週六：上午 9:00 至下午 1:00），親臨本校遞交已填妥的申請表及相關文件。請注意，需繳交港幣 60 元的不可退還申請費用。

3. 申請時間表

階段	第一輪	第二輪
申請日期	2024 年 10 月 21 日至 11 月 29 日	2024 年 12 月 2 日至 2025 年 1 月 18 日
面試通知	面試前約一週	
面試日	2024 年 12 月 7 日 (六)、 2024 年 12 月 14 日 (六)	2025 年 3 月 1 日 (六)
結果公佈 (分批)	2025 年 1 月初至 2 月底	2025 年 3 月初至 4 月底

4. 甄選準則及比重

準則	比重
學業成績	40%
課外活動及服務	30%
面試表現	30%
操行等第獲 B 級或以上	

5. 面試安排

所有申請人將被邀請參加面試。家長將在面試日期前約一週，透過申請表中提供的聯絡電郵收到面試安排（如有需要，請檢查垃圾郵件夾）。此外，家長也可以登錄本校網站 (<http://www.ltpss.edu.hk>)，使用申請人的英文全名和申請編號查詢詳情。

6. 取錄通知

錄取結果將透過電子郵件和本校網站分批公佈。學生如獲取錄，家長必須與校方簽署承諾書及呈繳「小六學生資料表」正本，以確認接受本校的中一學位並同意放棄其他政府資助的中一學位。

7. 學費

本年度中一的全年學費如下：本地學生為港幣 23,476 元，非本地學生為港幣 99,148 元。學費分十期繳交，並或會於 2025-26 學年獲教育局批核而作調整。

8. 獎學金及學費減免計劃

本校為在小六學業或多元智能表現優異的學生提供入學獎學金。我們亦設學費減免，供有需要的學生申請。請[按此](#)查閱計劃詳情。如欲進一步查詢，請聯絡本校校務處。